
Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného 19. 3. 2014 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny přítomno 8 z 11 členů výboru a tajemník výboru 
 
Omluveni: P. Šimůnek 
 
Hosté: J. Vávra – 1. náměstek primátora hl. m. Prahy, Ing. J. Nouza – náměstek primátora hl. 
m. Prahy, Mgr. L. Štvánová – radní hl. m. Prahy, Ing. J. Haramul – starosta MČ Praha – 
Březiněves, Ing. P. Paneš, Ph.D. – ROZ MHMP, Ing. M. Fuksa – OMI MHMP, Mgr. Ing. 
Tomáš Eliáš – OMI MHMP 
 
 
Zahájení: 14,07 hod. 
Ukončení: 14,32 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídil: předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský, Ph.D. 
 
 
Úvod 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský, Ph.D. přivítal přítomné na jednání, které bylo 
svoláno v souvislosti s mimořádným jednáním ZHMP a konstatoval, že FV ZHMP je 
usnášeníschopný. Následně přednesl program jednání a vyzval přítomné k připomínkám a 
doplnění programu jednání FV ZHMP. Ing. Z. Javornická požádala o přesunutí bodu I. 
„Schválení zápisu z minulého jednání FV ZHMP“ na příští jednání FV ZHMP z důvodu 
nemoci zapisovatele Ing. M. Bernáška. Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský, Ph.D. dal 
hlasovat o programu jednání s vypuštěním bodu I.  
V době hlasování bylo přítomno 6 členů výboru. 
 
Hlasování č. 1:  pro 6,  proti 0, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
Ověřovatelem zápisu byl stanoven Mgr. D. Mlejnský. 
 
 
I. Schválení zápisu z minulého jednání FV ZHMP 
Bod byl přesunut na příští jednání FV ZHMP, tj. na středu 26. 3. 2014 ve 13,00 h. 
 
 
II. Tisk Z – 2475 – k záměru domáhat se v rámci rozhodčího řízení mezi společností 
Metrostav, a.s. a HMP dokončení stavebních prací nutných k realizaci a zahájení 
zkušebního provozu souboru staveb č. 0079 Špejchar – Pelc – Tyrolka, č. 0080 Prašný 
most – Špejchar a č. 9515 Myslbekova - Špejchar 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský, Ph.D. uvedl bod a předal slovo předkladateli tisku 
náměstkovi primátora hl. m. Prahy Ing. J. Nouzovi. Ten osvětlil důvody předložení  záměru 
HMP domáhat se v rámci rozhodčího řízení mezi společností Metrostav, a.s. a hlavním 
městem Prahou dokončení stavebních prací, které jsou nutné ke zprovoznění tunelového 



komplexu Blanka. Dále informoval o způsobech domáhání se v rámci rozhodčího řízení, o 
podmínkách rozhodčího soudu a o termínu dalšího jednání rozhodčího senátu. Zdůraznil 
časovou naléhavost této problematiky, snahu HMP domáhání se ve zrychleném řízení a snahu 
HMP dostát povinnostem uloženým rozhodčím senátem, z čehož vyplynulo svolání 
mimořádného jednání ZHMP.  
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský, Ph.D. poděkoval za úvodní slovo k tisku a otevřel 
diskuzi. Krátce diskutoval JUDr. R. Blažek, Ing. M. Štěpán a Ing. J. Nouza, poté přistoupil 
předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský, Ph.D. k hlasování o usnesení: 
 

1. FV ZHMP bere na vědomí informace vyplývající z tisku Z – 2475  a  R – 12659        
a důvody k  předložení ZHMP 

 
2. FV ZHMP doporučuje ZHMP schválit tisk Z – 2475 v předložené podobě 

 
Hlasování č. 2: pro 3,  proti 0,  zdržel hlasování 4 – návrh nebyl přijat 

 
 
III. Požadavky MČ HMP na investice do mateřských, základních škol a školských 
zařízení z rezervy v kapitole 04 schváleného rozpočtu na rok 2014 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský, Ph.D. na úvod připomenul základní fakta o 
vytvořené rezervě v kapitole 04 a informoval o přípravě konečné verze tisku, která bude 
projednána na řádném bodu jednání na příštím FV ZHMP.  
 
Poté předal slovo Mgr. L. Štvánové - radní hl. m. Prahy za oblast školství a J. Vávrovi - 1. 
náměstkovi primátora hl. m. Prahy. Oba zdůrazňovali stanovená kritéria a váhu jednotlivých 
kritérií, ze kterých se vychází při rozhodování o přidělení finančních prostředků z rezervy. 
 
Následně předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský, Ph.D. vyzval přítomné k diskuzi. Do 
diskuze se přihlásil JUDr. R. Blažek, který souhlasil s důležitostí jednotlivých kritérií a 
upozornil na časovou náročnost potřebnou pro objektivní rozhodování. Dále se do diskuze 
zapojil Mgr. D. Mlejnský s žádostí, aby byl materiál schválen co nejdříve s ohledem na 
nutnou přípravu staveb na jednotlivých MČ HMP. 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský, Ph.D. navrhl zapsat do usnesení bez nutnosti 
hlasování: 
 

3. FV ZHMP bere na vědomí informaci rozpracovanosti požadavků MČ HMP na 
investice do mateřských a základních škol z rezervy v kapitole 04 

 
 
IV. Různé 
 
Předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský, Ph.D. otevřel poslední bod jednání. Jako první byl 
diskutován termín příštího jednání FV ZHMP. 
 
 
 



Dále o slovo požádal J. Vávra – 1. náměstek primátora hl. m. Prahy, aby informoval členy 
výboru o obdržení schvalovací doložky, a tím o definitivním schválení odkupu akcií 
společnosti Pražská plynárenská, a.s. Dále konstatoval, že je možné ze strany HMP zahájit 
finální kroky a celou transakci dokončit.  
 
Vzhledem k tomu, že se nikdo další nepřihlásil, předseda FV ZHMP JUDr. P. Hulinský, 
Ph.D. poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání FV ZHMP. 
 
 
 
 
 
 
 

JUDr. P. Hulinský, Ph.D. 
předseda FV ZHMP 

 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. I. Skokanová – ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická – ROZ MHMP 
Ověřil: Mgr. D. Mlejnský 


